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朝陽科技大學
099學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1899
	Course Number
	1899

	授課教師
	楊敏芝
	instructor
	YANG,MIN CHIH

	中文課名
	都市設計(一)
	Course Name
	Urban Design(I)

	開課單位
	景觀及都市設計系(四日)二A
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	藉由都市設計理論與實務案例結合教學方式，讓學生培養對都市設計理論、都市設計規劃方法與技術、都市議題分析、都市美質與尺度分析、都市課題與策略擬提、及相關規劃實務技術之學習。
	Objectives
	The object of this course let students to learn by urban design theory and practice of teaching methods, combined with case study, urban design and planning methods and technology, urban issues analysis, urban beauty and scale analysis, urban areas and strategies, and related technical planning practice.

	教材
	各主題單元之教材包括書面講義及相關書目。


	Teaching Materials
	Teaching materials will vary with topics and include literature and commentaries.

	成績評量方式
	本課程依據各主題單元分別評量，針對學生之上課討論ˋ作業品質ˋ及應用成果加以評分，期末之總成績則為各單元成績之累加平均。
	Grading
	This course will grade students on various topics according to the participations in the class disscussion, the properties of tasks, and the applications to urban design.

	教師網頁
	

	教學內容
	本課程透過個案分析介紹都市設計的相關概念，並應用在實質都市設計議題上，分為以下主題單元：

一ˋ都市議題與都市設計

二ˋ都市發展願景

三ˋ都市型式與設計原則

五ˋ都市設計準則之擬定
	Syllabus
	This course will introduce theories and concepts of urban design.  Applying case studies of urban design, this course will guide students exploring and employing those concepts and tools in design.  It will include the following topic units:

1. urban issues and urban design

2. visions of urban development

3. urban froms and design principles

4. urban design guidelines
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